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Høringssvar om Valby Idrætspark fra Valby Lokaludvalg

Valby Lokaludvalg er principielt enige i det fremlagte forslag til helhedsplan for 
Valby Idrætspark.

Der er med vinderforslaget lagt op til væsentlige forbedringer af forholdene for 
idrætslivet, motionister m.v., ligesom der også er lagt vægt på sammenhængen 
mellem idræt, erhverv og boliger på en spændende og nytænkende måde.

Valby Lokaludvalg har drøftet det foreløbige materiale på sit møde den 11. april 
2006, der skal danne grundlag for udarbejdelse af en egentlig lokalplan, og har 
følgende kommentarer.

• Det er meget vanskeligt at udtale sig mere detaljeret med udgangspunkt i 
det relativt spinkle materiale, vi indtil nu har modtaget.

• Der savnes en samlet plan for finansiering af idrætsfaciliteterne og 
lokaludvalget mener, at der i forbindelse med vedtagelsen af en lokalplan 
for området skal udarbejdes en handleplan, hvori der tages stilling til den 
samlede finansiering samt hvordan planen kan gennemføres som en 
helhed.

• Lokaludvalget ønsker endvidere, at der i lokalplanen stilles vidtgående 
krav til anvendelse af alternativ energi og andre miljøfremmende 
foranstaltninger, ikke mindst i forbindelse med Vandkulturhuset.

• Vi finder det også rigtigt at påpege nødvendigheden af, at der under så 
specielle forhold som her lægges vægt på, at det kommende byggeri 
bliver kvalitetsbyggeri af høj karat. Ikke mindst hvad angår boligerne, er 
det afgørende for områdets udvikling 

• Lokaludvalget lægger stor vægt på, at området får gode adgangsforhold 
til kollektiv trafik, ikke mindst på grund af de forventeligt mange 
arrangementer med mange besøgende, og vil i den forbindelse endnu en 
gang beklage, at den nuværende Ellebjerg S-station nedlægges.
Vi mener, at kommunen endnu en gang bør lægge pres på 
Trafikstyrelsen, om ikke andet så for at stationen kan anvendes ved større 
arrangementer.
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• Under alle omstændigheder skal adgangsforholdene til Ny Ellebjerg 
Station forbedres.

• Endelig ønsker lokaludvalget at understrege behovet for at 
fastholde/etablere en stiforbindelse mellem indgangen ved Ellebjergvej 
og til Valby Parken. 

Til sidst vil vi påpege, at der fortsat er mange detaljer, der bør drøftes i det 
videre arbejde. I den forbindelse forventer vi fortsat at blive inddraget.

Med venlig hilsen

Ejner Jensen


